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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánokbenyújtani

Dr. Nagy István agrárminiszterhez
,,Milyen intézkedések tesznek a szombathelyi Falco gyár okozta problémák megoldása

érdekében?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Szombathely keleti városrészén lakók évtizedek óta harcot folytatnak azokkal a negatív
következményekkel, amelyeket a Falco gyár jelent. Évek óta tartanak a problémák:
mindennapos, hogy a zaj-, illetve a por- és légszennyezettségi értékek a megengedett
egészséges határ több tízszeresét vagy százszorosát lépik át. Több ombudsmani jelentés volt
arról, hogy a szombathelyieknek az egészséges környezethez való jogát megsérti a Falco gyár. ·

1. Milyen intézkedéseket tesznek a szombathelyi Falco gyár okozta problémák megoldása
érdekében?

Várom válaszát.

Budapest, 2018.07.23.

Tisztelettel,

Ungár Péter
országgyűlési képviselő (LMP)


